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Abstract (en)
According to the prior art, for reasons of adjustability the central beam gun in in-line electron-beam-producing systems produces the electron beam
for the colour green. For the vertical deflection of the electron beams, this has the effect that the horizontal bars of the three primary colours on the
monitor (screen) have a different strip width (stripe width) in the y direction. For homogenizing the strip width in the y direction, according to the
invention it is specified that the central beam gun (26) is that electron beam gun which, in comparison with all electron beam guns of the in-line
beam-producing system (14), emits the highest beam power. <IMAGE>

Abstract (de)
Gemäß dem Stand der Technik emittiert die Mittenstrahlkanone in In-Line-Elektronenstrahlerzeugersystemen aus Gründen der Justierbarkeit den
Elektronenstrahl für die Farbe Grün. Dies bewirkt bei Vertikalablenkung der Elektronenstrahlen, daß die Horizontalbalken der drei Grundfarben auf
dem Bildschirm eine unterschiedliche Streifenbreite in y-Richtung aufweisen. Erfindungsgemäß wird zur Homogenisierung der Streifenbreite in y-
Richtung angegeben, daß die Mittenstrahlkanone (26) diejenige Elektronenstrahlkanone ist, welche im Vergleich aller Elektronenstrahlkanonen des
In-Line-Strahlerzeugersystems (14) diejenige ist, welche die höchste Strahlstromleistung emittiert. <IMAGE>
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